
ZÁPIS 04/20 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROZVOJE MĚSTA JILEMNICE 
konané dne 15.06.2020 od 16:30 hod. 

 
Přítomni:  Ing. Aleš Kožnar, Ing. Martin Šnorbert, Ing. Michal Drobník, Ing. Anna Hančová 
Omluveni: Ing. Jana Čechová, Mgr. Marek Paulů, 
Zapisovatel: Ing. Aleš Kožnar 
 

1 .  D O P O R U Č E N Í  R A D Ě  M Ě S T A  ( Z A S T U P I T E L S T V U  M Ě S T A )  

2 .  P O D M Ě T Y  P R O  M Ě S T S K Ý  Ú Ř A D  

3 .  O S T A T N Í  

3.1. Zpráva o uplatňování územního plánu Jilemnice 

Jednání proběhne na jednání komise dne 29. 06. 2020. 

3.2 Propojení areálu Hraběnka s areálem koupaliště 

Jednání komise se zúčastnil zpracovatel záměru propojení areálu Hraběnka s areálem koupaliště (Ing. 
Marks, TENET spol. s r. o.). Byly diskutovány příkopy kolem asfaltové komunikace (dle zpracovatele se 
jedná o nejúčinnější způsob odvodu vody a ochrany komunikace). Přítomnými členy bylo dále 
navrženo posunutí „otočky“ dál od vjezdu na parkoviště, bylo navrženo posunutí větve „D“ co 
nejblíže ke stávající aleji a dále bylo navrženo, aby do studie byla zahrnuta již vypracovaná studie 
chodníku v ulici Roztocké. Na jednání byla dále vznešen požadavek (D. Hlaváč), aby k parkovišti byla 
přidána parkovací plocha pro obytná auta v ploše, který by cca odpovídala původně navrženému 
parkovišti. 
 
Přítomnými členy bylo dále diskutováno umístění chodníku na komunikaci, zda ho situovat na stranu 
lesa nebo na stranu louky. 
 
Prozatím není tato záležitost vyřešena. Pro variantu „U lesa“ je skutečnost, že pěší by tak snadněji 
mohli vstupovat do lesa (houbaři) a využívat snadněji lavičky umístěné v hraně lesa. Proti této 
variantě hovoří skutečnost, že by chodník musel několikrát křížit „inline“ dráhu a to nahoře 
v napojení na stávající areál, v napojení na větev „D“ a pak na konci i otočky a u nového parkoviště. 
Pokud bude chodník umístěn na stranu „U louky“, nebude pak nikde chodník křížit „inline“ dráhu. 
Vstupy do lesa by byly řešeny přechody. Ze zkušenosti ve stávajícím areálu se ukazuje, že kolmé 
přecházení inline dráhy není problém, že větší problém je pohyb chodců přímo po dráze. 
 

Další schůze komise rozvoje města se uskuteční 29. 06. 2019 v 16.30 hod. v zasedací 
místnosti radnice. 

Na programu jednání komise bude „Uzemní plán města Jilemnice“, příprava podmětu jeho 
případné změny. Na jednání komise je pozván Ing. Arch. A. Holub, zpracovatel ÚP Jilemnice.  



Dalším bodem jednání komise bude „Propojení areálu Hraběnka s areálem koupaliště“ a jeho 
další zpřesnění.  

 

 

 

Datum vyhotovení zápisu: 26.06.2020 

Zapisovatel: Ing. Aleš Kožnar      Předseda: Ing. Aleš Kožnar 

 

Podpis:        Podpis: 


